



SICO Named Bahrain's "Best Investment Bank" and "Best Bank for Diversity & Inclusion" at the 2024 Euromoney Awards for Excellence

SICO BSC (c), a leading regional asset manager, broker, and investment bank, with direct presence in Bahrain, UAE, and Saudi Arabia, proudly announced that it has once again been recognized at the Euromoney Middle East Awards for Excellence for its exceptional achievements as an investment bank, and for its accomplishments in developing a workplace culture that prioritizes diversity, equality, and inclusion.

Commenting on these two significant awards, **SICO Group CEO, Najla Al Shirawi**, said, "This is a very proud moment for SICO because we are not only being recognized for our achievements on the Investment banking side of our business but also for the work we have been doing to create a strong, equitable multicultural work environment that gives equal opportunities for all and serves as a catalyst for innovation and productivity. I'm exceptionally proud of the dedication and hard work of our team and I'm grateful for the trust that our clients continue to place in us."

SICO has maintained its position as the investment house of choice in the Bahraini market for more than two decades for equity and debt capital market transactions, M&A deals, and advisory services. Today, with an on the ground presence in three markets, SICO stands as a prime gateway to capital markets in Bahrain and the region. The Bank continues to play an important role in the

successful execution of landmark deals and innovative transactions. This is the sixth time that SICO has been recognized by Euromoney as the Best Investment Bank in Bahrain.

Commenting on the 'Best Investment Bank Award,' **the Euromoney editorial team** said, "SICO worked on several high-profile deals over the course of 2023. It closed the year on a high, with Dallah Albaraka's USD 84.3 million take private offer for Al Baraka Group in December. The team also worked with US-based hedge fund Callaway Capital Management and acted as financial advisor to consortium, Gulf Tamim, on its acquisition of a 13.85% stake in Arab Insurance Group"

SICO has received the Euromoney Diversity & Inclusion Award for two years in a row, recognizing the proactive strategies that the Bank has adopted for the past decade which include investing in human capital, focusing on women's empowerment, ensuring a discrimination-free environment, and promoting diversity in recruitment, retention, and development programs. SICO boasts significant gender representation in its workforce, with women holding 31% of managerial positions and 40% of its Board of Directors seats, the highest representation in Bahrain.

Euromoney's Middle East Awards for Excellence are annual accreditations granted by Euromoney Magazine to celebrate the greatest achievements and innovations in banking and finance. They aim to recognize financial institutions that exhibit exceptional leadership, innovation, and service in the banking industry.

- Ends -

About SICO

SICO is a leading regional asset manager, broker, and investment bank with USD 6.2 bn in assets under management (AUM). Today, SICO operates under a wholesale banking licence from the Central Bank of Bahrain and also oversees three wholly owned subsidiaries: an Abu Dhabi-based brokerage firm, SICO Invest, a specialised regional custody house, SICO Fund Services Company (SFS), and a full-fledged capital markets services firm, SICO Capital, based in Saudi Arabia. Headquartered in the Kingdom of Bahrain with a growing regional and international presence, SICO has a well-established track record as a trusted regional bank offering a comprehensive suite of financial solutions, including asset management, brokerage, investment banking, and market making, backed by a robust and experienced research team that provides regional insight and analysis of more than 90 percent of the region's major equities. Since inception in 1995, SICO has consistently outperformed the market and developed a solid base of institutional clients. Going forward, the bank's continued growth will be guided by its commitments to strong corporate governance and developing trusting relationships with its clients. The bank will also continue to invest in its information technology capabilities and the human capital of its 150 exceptional employees.

Media Contact:

Ms. Nadeen Oweis

Head of Corporate Communications, SICO

Direct Tel: (+973) 1751 5017

Email: noweis@sicobank.com



سيكو تفوز بجائزة "أفضل بنك استثماري في البحرين" وأفضل بنك في التنوع والشمولية" لعام 2024 ضمن جوائز يوروموني للتميز

فازت سيكو ش.م.ب (م)، البنك الإقليمي الرائد في مجال إدارة الأصول والوساطة والخدمات المصرفية الاستثمارية والذي يحظى بتواجد مباشر في البحرين والسعودية والامارات العربية المتحدة، بجوائز يوروموني الشرق الأوسط للتميز لإنجازاته كبنك استثماري رائد، والتزامه الراسخ بخلق بيئة عمل تتميز بالتنوع والمساواة والشمولية.

وأعربت السيدة نجلاء الشيراوي، الرئيس التنفيذي لسيكو عن اعتزازها بإنجازات سيكو المتواصلة في مختلف خطوط أعمالها قائلة: "ان الفوز بهذه الجوائز رفيعة المستوى هي خير شاهد على أدائنا القوي في توفير الخدمات المصرفية الاستثمارية، بالإضافة الى مساعيها الجادة في خلق بيئة عمل قوية وعادلة ومتعددة الثقافات، توفر فرصاً متكافئة للجميع وتشجع على الابتكار والانتاجية. كما إنني فخورة بخبرات ومهارات فريق العمل وممتنة لثقة عملائنا."

تمكنت سيكو وعلى مدى أكثر من عقدين من تعزيز مكانتها باعتبارها البنك الاستثماري المفضل في السوق البحرينية لعمليات طرح الأسهم وسندات الدين، وعمليات الدمج والاستحواذ، والخدمات الاستشارية. واليوم وفي ظل تواجدها الراسخ في ثلاث أسواق، تعد سيكو بوابة لأسواق المال في البحرين والمنطقة، من خلال دورها الهام في إدارة وتنفيذ العديد من الصفقات و المعاملات النوعية والمبتكرة حيث أن هذه المرة السادسة التي تفوز فيها سيكو بجائزة يوروموني كأفضل بنك استثماري في البحرين.

وحول الفوز بجائزة "أفضل بنك استثماري"، قال فريق التحرير في مجلة يوروموني: "نجحت سيكو في إنجاز صفقات هامة في العام الماضي من خلال دورها الفعال في الصفقة المقدمة من شركة دلة البركة لتحويل مجموعة البركة إلى شركة خاصة مقللة بقيمة 84.3 مليون دولار أمريكي. بالإضافة إلى العمل مع شركة كالاواي كابيتال مانجمنت، صندوق التحوط الواقع مقره في الولايات المتحدة، لتكون سيكو الاستشاري المالي لتحالف شركة الخليج للتأمين بالاستحواذ على 13.85% من أسهم المجموعة العربية للتأمين (أريج)".

كما فازت سيكو و للمرة الثانية بجائزة أفضل بنك للتنوع والشمولية في البحرين ، و ذلك تقديراً لتطبيقها لاستراتيجيات تشمل الاستثمار في الموارد البشرية، ومبادرات تمكين المرأة، وضمان خلق بيئة عمل شمولية، وتعزيز التنوع في التوظيف و تنمية و تطوير المهارات والاحتفاظ بها ، محققة نجاحات ملموسة في تمثيل المرأة في كوادرها العاملة، حيث أن 31% من المناصب الإدارية تشغلها نساء، بينما تبلغ نسبة تمثيل المرأة في مجلس إدارتها 40%، وهي الأعلى بين مجالس إدارات الشركات المدرجة في البحرين.

تعد جائزة يوروموني الشرق الأوسط للتميز جائزة سنوية تمنحها مجلة يوروموني لتكريم الإنجازات الكبيرة والابتكارات الرائدة في مجال الخدمات المصرفية والتمويل. وتهدف هذه الجائزة إلى تكريم المؤسسات المالية التي تُظهر إمكانات قيادية استثنائية، وقدرة على الابتكار، وخدمات مصرفية متميزة.

- انتهى -

نبذة عن سيكو

تمثل سيكو أحد أبرز البنوك الإقليمية الرائدة المتخصصة في إدارة الأصول، والوساطة، والخدمات المصرفية الاستثمارية، وتصل قيمة الأصول تحت الإدارة لديها إلى أكثر من 6.2 مليار دولار أمريكي. وتعمل سيكو اليوم بموجب ترخيص من مصرف البحرين المركزي كبنك جملة تقليدي، كما تُشرف على ثلاث شركات تابعة ومملوكة لها بالكامل: سيكو انفس، وهي دار وساطة مالية مقرها أبوظبي، وسيكو لخدمات الصناديق الاستثمارية، وسيكو السعودية المالية المزودة لخدمات إدارة الأصول والواقع مقرها في المملكة العربية السعودية. وتتخذ سيكو من مملكة البحرين مقراً لها، وهي أخذة في التوسع على الصعيدين الإقليمي والدولي، كما تتمتع بسجل حافل بالإنجازات باعتبارها بنك إقليمي موثوق به يقدم مجموعة متكاملة من الحلول المالية، بما في ذلك إدارة الأصول والوساطة والخدمات المصرفية الاستثمارية وصناعة السوق، والتي يدعمها فريق بحوث قوي من أمهر الخبراء يوفر رؤية ثاقبة وتحليلات مدروسة عن أكثر من 90 بالمائة من الأسهم الرئيسية في المنطقة. ومنذ تأسيسها في العام 1995، دأبت سيكو على تحقيق أداء متفوق في السوق، وأصبحت لها قاعدة عملاء عريضة من كبرى المؤسسات. وتمضي سيكو قدماً في مسيرتها نحو المزيد من النمو والازدهار، والتي يقودها التزامها الراسخ بإطار حوكمة مؤسساتية قوي، فضلاً عن سعيها الدائم إلى توطيد أواصر الثقة مع عملائها. وستواصل سيكو الاستثمار في تطوير إمكاناتها التقنية ورأس مالها البشري الذي يتألف من نحو 150 موظف متميز.

لمزيد من المعلومات:

ندين عويس

مدير العلاقات العامة

سيكو

هاتف مباشر: (+973) 1751 5017

البريد الإلكتروني: noweis@sicobank.com